
Zápis 
 

z 31. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne  13. listopadu 2007 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 18 
 
Hosté: prof. Růžička, prof. Labík 
 
Úvodem  předseda   předložil  program jednání, který senát schválil.  
 
Program:  

1. Informace o pronájmech na VŠCHT Praha 
2. Projednání a schvalování novelizovaného vnitřního předpisu „Přijímání ke studiu a 

přijímací řízení na Vysoké škole chemicko-technologické v Praze“ 
3. Informace předsedy - rozpočtová změna výuky ve Velebudicích 
4. Příprava voleb do AS 
5. Různé 
 

Ad 1.  
Prof. Růžička podal senátem vyžádanou informaci o výnosech z pronájmů za rok 2006. 
 
Ad 2.  
Prof. Labík seznámil senát se změnami v novelizovaném předpise. 

- Po krátké diskusi, kdy došlo k drobným úpravám v textu směřujícím k jeho vyjasnění, 
senát hlasováním novelu vnitřního předpisu schválil. 

 
schváleno 18 – 0 - 0 

 
Ad 3. 
Senát vzal na vědomí informaci o rozpočtové změně ve výši 75.000,- Kč. 
 
Ad 4. 
Předseda zkonstatoval že nový Volební a jednací řád akademického senátu byl registrován 
ministerstvem a volby budou probíhat podle něj. Senát chválil (18 – 0 – 0) doc. Flemra za 
předsedu volební komise. Volby budou vyhlášeny v koordinaci  se senáty  fakult (jmenování 
komisí)  do 28. 11. 2007, předpokládaný počáteční termín zahájení voleb je středa 12. 
prosince 2007. Předseda volební komice požádá ing. Bártovou o jmenovitý seznam členů 
akademické obce, děkanáty připraví sesnam studentů - členů akademické obce, následně 
budou zveřejněny volební seznamy. Koordinací voleb pro studentskou část akademické obce 
je pověřen ing. Matyáš Schejbal. 
 
Ad 5. 

Byla diskutována záležitost výběrových řízení pro nákup počítačů pro VŠCHT Praha. 
Smlouva pro letošní rok se společností  C System platí do konce roku 2007, poté bude 
vypsáno nové výběrové řízení. Řada členů AS má výhrady vůči výsledkům výběrových 
řízení (vysoké  ceny, záruční lhůta, dlouhá dodací lhůta apod.). AS žádá, aby kvestor a 
vedoucí výpočetního centra Ing. Böhm vyjasnili uzavřenou smlouvu a předložili zadávací 
dokumentaci, zápis z výběrového řízení a podobně a vysvětlili členům AS postup při 
konání výběrových řízení. 



 
Příští zasedání  11. prosince 2007   

 
 
 
 

Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: M. Březina 
 


